
 

 

Österlens vattenvårdsförbund 

Protokoll från förbundsstämman i Simrishamn den 25 maj 2007 
 

1. Interimsstyrelsens ordförande Kurt Hagenrud hälsade alla välkomna och 
öppnade stämman. 

2. Kurt Hagenrud valdes till ordförande för stämman. 
3. Röstordningen justerades (se deltagandelista bilaga 1). 
4. Dagordningen, som skickats ut i förväg, godkändes. 
5. Michael Dahlman valdes till sekreterare för stämman. 
6. Till justerare valdes Marcus Larsson och Jan-Evert Nilsson. 
7. Michael Dahlman redovisade hur kallelsen till förbundsstämman skett. Mötet 

beslutade anse stämman behörigen utlyst. 
8. Eftersom vi haft en interimsstyrelse och inga revisorer frågade ordföranden 

stämman om den kunde revidera räkenskaperna. Stämman beslutade detta. 
9. Interimsstyrelsen redovisade genomförda uppdrag: 

a. Undersökningsprogrammet. Michael Dahlman redovisade programmet 
som beslutades på den extra förbundsstämman 2006 och att de 
fysikalisk-kemiska provtagningarna inletts. Biologiska undersökningar 
görs i höst. Resultaten läggs ut på förbundets hemsida. 

b. Orienterande undersökningar av fisk och bottenfauna 2006. Lars Collvin 
presenterade resultaten.  I Tommarpsån och Verkeån finner man den 
största biologiska mångfalden. Rödlistade arter hittades i dessa åar 
samt i Rörums norra å. Rapporterna läggs ut på hemsidan. 

c. Hemsidan. Michael Dahlman visade den uppdaterade hemsidan på 
www.osterlensvvf.se och att fortsatta förbättringar kommer att ske 
framöver. Richard Nilsson fortsätter att sköta den på ett utmärkt sätt. 

d. Flygfotografering. Peter Erlöv och Richard Nilsson har flygfotograferat 
främst åmynningarna. Peter visade bilder. När klartecken har erhållits 
från försvaret kan bilderna läggas ut på hemsidan. Fortsatt 
flygfotografering föreslås. 

10. Ekonomi. 
a. Peter Erlöv redovisade det ekonomiska läget. För närvarande har 

förbundet 89 225 kronor i tillgångar. Kostnader för flygfotografering och 
ett styrelsemöte tillkommer. Stämman godkände den ekonomiska 
redovisningen. 

http://www.osterlensvvf.se/


 

b. Budget för 2007. Preliminär budget godkändes på den extra 
förbundsstämman. Inga förändringar föreslås. Budgeten godkändes 
(bilaga 2). 

11. Michael Dahlman redovisade interimsstyrelsens förslag till arbetsplan för 2007 
som skickats ut med kallelsen. Se bilaga 3 punkt 1-6. Förslag lämnades från 
stämman att styrelsen även ska utreda om man ska ingå som medlem i 
Vattenvårdsförbundet för västra Hanöbukten. Dessutom föreslogs att fortsatt 
flygfotografering utförs och att man ska samla in andra arbeten som gjorts om 
vattendragen inom förbundets område.  

12. Till ordförande för förbundet för ett år valdes Kurt Hagenrud. 
13. Beslutades att antalet övriga medlemmar i styrelsen ska vara fyra ordinarie. En 

representant för Länsstyrelsen adjungeras till styrelsen. Enligt stadgarna ska det 
finnas en ersättare till varje styrelsemedlem, men eftersom det bara finns 
förslag på tre kommer två platser att bli vakanta. 

14. Beslutades att som övriga styrelseledamöter utse Michael Dahlman och Peter 
Erlöv på två år samt Charlotte Lindström och Göran Bengtsson på ett år. 

15. Beslutades att som ersättare utse Charlotta Wildt Persson för Michael 
Dahlman, Gabriella Eliasson för Peter Erlöv och Johan Bendtsen för Göran 
Bengtsson. Återstående två ersättarplatser för Kurt Hagenrud och Charlotte 
Lindström blir alltså vakanta. 

16. Beslutades att som ordinarie revisorer för ett år utse Jan-Evert Nilsson och Egon 
Hansson. Beslutades att som ersättare för ett år utse Marcus Larsson och Nils-
Åke Johannesson. 

17. Beslutades att som valberedning utse Lars-Olov Strand (sammankallande), 
Tommy Mårtensson och Ronny Hammar. 

18. Beslutades att utse Simrishamns kommun som kassaförvaltare för kommande 
verksamhetsår. 

19. Interimsstyrelsen redovisade förslaget till fördelningsnyckel för 
medlemsavgifterna. Eftersom LRF inte kan dra av för moms beslutades att 
deras summa skulle vara 1 250 kronor före moms. Se bilaga 4. Föreslogs att 
föreningen för Klammersbäck skulle tillfrågas om medlemskap. Föreslogs att 
även Tommarpsåns fiskevårdsförening skulle tillfrågas. Beslutades att styrelsen 
skulle ta kontakt. Beslutades också att uppdra åt styrelsen att ta fram ett 
förslag om hur man ska göra om nya medlemmar tillkommer – ska andelarna 
bli större än 100 % eller ska procentsatserna justeras neråt för övriga?  

20. Beslutades att eventuella stödmedlemmar tills vidare skulle betala en årlig 
avgift på 200 kronor.  

21. Beslutades att medlemsavgifterna från och med nästa år ska höjas med 
konsultprisindex med januari 2007 som bas. 

22. Beslutades att fastställa den föreslagna arbetsplanen med de tilläggsförslag 
som lämnats (enligt punkt 11), se bilaga 3. Flygfotograferingen får kosta högst 
10 000 kronor. Beslutades också att fastställa föreslaget undersökningsprogram 
och budget. 



 

23. Beslutades att för normal utsändning av kallelser mm använda e-post till alla 
som har det. Kallelser bör även läggas ut på hemsidan. 

24. Michael Dahlman informerade om informationsmötet på Stockeboda den 
29/5 om det fortsatta arbetet med ramdirektivet för vatten. 

25. Övriga ärenden: föreslogs att förbundet skulle yttra sig över planerna på 
urangruvor nära Tommarpsån. Frågan överlämnades till styrelsen för 
ställningstagande. 

26. Kurt Hagenrud avslutade stämman som han tyckte var både positiv och 
kreativ. 
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1. Närvarolista 
2. Budget 2007 
3. Arbetsplan 2007 
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BILAGA 1 

Närvarolista 

Förbundsstämman i Simrishamn den 25 maj 2007 
 
 

Namn Representerar Rösträtt 

Lars-Olov Strand Tomelilla kommun X 

Marcus Larsson Kristianstads kommun X 

Sam Skällberg Kristianstads kommun  

Jan-Evert Nilsson LRF X (punkt 9 – 26) 

Charlotte Lindström Högestad & Christinehof 
Förvaltnings AB 

X 

Kurt Hagenrud Hörby kommun X 

Börje Walfridsson Simrishamns 
sportfiskeklubb 

X 

Lars Collvin Länsstyrelsen i Skåne län  

Michael Dahlman Kristianstads kommun  

Peter Erlöv Simrishamns kommun X 

Tommy Mårtensson Simrishamns kommun X 

Ronny Hammar LRF, närvarande punkt 1-8 X (punkt 1 – 8) 

Jan Lundkvist Åhörare, närvarande 
punkt 1-8 

 

 



 

 

 

BILAGA 2 

Budget för år 2007  
 

Österlens vattenvårdsförbund  
Budget 2007  

  
Före 
moms 

Undersökningar 117 000
Hemsidan 40 000
Extra undersökningar, oförutsett 10 000
Administration, årsmöten o dyl 10 000

SUMMA 177 000
 

 



 

 
 

BILAGA 3 

Fastställd arbetsplan för år 2007  
 

1. Komplettera hemsidan så att minst basfunktionerna är klara 
 

2. Marknadsföra förbundet, utöka kontaktnätet 
 

3. Undersöka möjligheter till flödesmätning, exempelvis i Julebodaån 
 

4. Ta fram förslag till sammanställning av litteratur med anknytning till 
åarna 
 

5. Ta fram förslag till sammanställning av historiska kartor från 1800-talet 
och framåt för åarna 
 

6. Utreda om förbundet på något sätt kan ta rollen som ett vattenråd 
 

7. Utreda om förbundet ska ingå som medlem i Vattenvårdsförbundet för 
västra Hanöbukten. 
 

8. Utföra fortsatt flygfotografering (till en kostnad av högst 10 000 kronor) 
 

9. Samla in andra arbeten som gjorts om vattendragen inom förbundets 
område 



 

 
 

BILAGA 4 

Fördelningsnyckel för år 2007  
 
 

  
Före 

moms 
Efter 

moms %-andel 

Simrishamns kommun 73 840 92 300 41,42 % 

Kristianstads kommun 36 920 46 150 20,71 % 

Tomelilla kommun 24 140 30 175 13,54 % 

Högestad & Christinehof 15 000 18 750 8,42 % 

SYSAV 14 000 17 500 7,85 % 

Hörby kommun 7 100 8 875 3,98 % 

Simrishamns sportfiskeklubb 6 000 7 500 3,37 % 

LRF/GRO 1 250 1 563 0,70 % 

SUMMA 178 250 222 813 100,00 % 

 


	Österlens vattenvårdsförbund
	Protokoll från förbundsstämman i Simrishamn den 25 maj 2007
	BILAGA 1
	Närvarolista
	Förbundsstämman i Simrishamn den 25 maj 2007
	BILAGA 2
	Budget för år 2007 
	BILAGA 3
	Fastställd arbetsplan för år 2007 
	BILAGA 4
	Fördelningsnyckel för år 2007 


